
Referat FAU-møte Hop skole 23.05.2023 
 
Fremmøtte: 

10A: Marte Flydal 
10A: Regine Knudsen 
10B: Tonje Lygre 
10C: Ingunn Prestegard 
10C: Bjørg C. Torsnes 
10D: Erik Aschjem 
10D: Anders Sund 

9A Stein Are Hansen 
9B Trond Færøvik 
9B Line Aspeland Sørensen 
9C Kristin Hauge 
9D Kjetil Moe 
9D Trond Færøvik 

 

8A Lars Fagerås 
8A Carsten Russenes 
8B Marianne Lied 
8B Bjørn Olav Fikke Nielsen 
8C Cathrine Lutro 
8C Helene-Christin Skaarnes 
8D Jan-Ivar Larsen Østerhus 
 

 
1) Godkjenning sist møtereferat samt agenda – Ingen kommentarer 

 
2) Informasjon fra skolen 

- Tiltak mobilhotell: vil bli innbruddssikre med plast i vindu. Telefon skal da ikke lenger 
oppbevares i sekken. 

- Skriv delt med FAU: Skolerute 24/25 må godkjennes innen januar 24. 
- Ansatt ny avdelingsleder fra Gimle skole. Har erfaring som MOT-instruktør. 
- Vil være 5 klasser på 8.trinn til neste år, 135 elever. 10 elever i Innføringsklassen. 
- Hopsdagen vil være 6.juni. 
- Eksamen 10. trinn pågår. Muntlig eksamen 14.juni. 
- Avslutning 10.trinn mandag 19.juni, vitnemål deles ut 20.juni. Ikke avklart hvordan det skal 

gjennomføres ennå. Avdelingsleder og lærere på trinnet ansvarlig for dette. 
 
3) Saker/informasjon fra hvert trinn 

8.trinn:  
- Observert beruset ungdom i to av klassene i sentrum på dagtid på 17.mai. Foreldre 

oppfordres til å snakke med barna sine. 
- Fysisk dårlig oppførsel bedret på trinnet etter at dette har blitt tatt tak i, men holdninger og 

snakk er ikke nødvendigvis endret til det bedre. Elevene skal føle seg trygge på skolen, og 
kunne komme til trygge voksne dersom de har behov for det. 

 
4) Aktiviteter som kommer 

a) Hopsdagen 6. juni. Invitasjon sendes ut denne uken.  
 

5) Økonomi 
Ingen endringer. 

 
6) Oppsummering FAU 22/23 

Årshjulet er fulgt og i tillegg har FAU hatt engasjement rundt psykososialt miljø. Dette har 
resultert i blant annet møte mellom FAU og skolen, klassemøter for 8.trinn, foredrag Marco 
Elsafadi. Dette er imidlertid et tema vi ikke er i mål med, og som krever videre innsats og vilje 
fra både foreldre, skole og elever. 
 



Noen ildsjeler har klart å få Natteravnene Nesttun i gang, og ravning vil starte høsten 2023. 
 
Forslag til neste års FAU: 
- Velge ut to-tre saker som en jobber bevisst med og som det kommer noe konkret ut av 
- Dele opp i mindre arbeidsgrupper 
- Ungdomstilbud på kveldstid 
- Felles møtepunkt foreldre og elever 

 
7) Oppstart FAU 23/24 

- FAU-representantene som fortsetter neste skoleår samlet seg etter møtet for å diskutere 
tanker for oppstarten og det ble besluttet at nestleder Marte Flydal tar på seg å kalle inn til 
og lede det første FAU-møtet der roller skal fordeles. Hun vil også informere om FAU på 
foreldremøtet for kommende 8.trinn. 
 

8) Eventuelt 
a) Har tidligere vært et tilbud om Alternativ skoledag. Blir det også gjennomført til neste år?  

Rektor bekrefter at skolen ser på to alternativ: Trening på Fitness First og/eller systematisk 
benytte gård på Bratland. Det skal da være like muligheter og at det styres gjennom skolen. 
Har god erfaring med denne type tilbud for de som sliter med å komme på skolen. Bidrar til 
å skape mestring for elever.  

 


